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Els antilínia dels dos costats es reuniran dissabte per preparar noves accions
La Plataforma No a la MAT i l'Ammat reclamen la mobilització de la societat civil

Roser Reyner, Girona.
Mario Monti no va aixecar la mateixa expectació en la visita d'ahir a Girona que en la seva primera trobada, ja fa
unes setmanes, amb partidaris i detractors de la MAT de les comarques gironines. Quan va arribar a la Subdelgació
del Govern, als voltants de les tres de la tarda, l'esperaven pocs flaixos i cap manifestant. A la sortida, a quarts de
sis, sí que hi van ser presents diversos membres de la Plataforma No a la MAT amb un parell de pancartes que
reiteraven la seva oposició al projecte. Abans de la reunió, Joan Martí, un dels portaveus de la plataforma,
mostrava el seu escepticisme davant la trobada amb el mediador i reiterava la voluntat de reunir-se personalment
amb ell abans de finals de mes. A la sortida, Martí confirmava que els antilínia gironins es podran reunir amb
Monti a Brussel·les i anunciava una trobada el proper dissabte a Perpinyà amb representants de l'Ammat i de les
dues entitats antilínia de l'Estat francès per dissenyar noves accions i generar debat en les campanyes electorals
que s'acosten tant a Espanya com a França. "És un bon polític, perquè navega molt bé en el temporal", va dir Martí
del mediador en acabar-se la reunió.
De fet, en la trobada d'ahir -a la qual van assistir la majoria d'entitats que van ser presents a la primera reunió, a
finals de novembre-, No a la MAT ja va entregar un document en francès dirigit al mediador en què expressa les
seves impressions, d'entre les quals destaca la manca d'un debat públic sobre la vertadera necessitat de la línia.
En aquest sentit, Joan Martí va assegurar que l'informe de Monti és "per fer contents els dos estats més que les
plataformes opositores", alhora que va recalcar la necessitat que "la gent entengui que això no està dat i beneït, que
la unió de les quatre plataformes és més ferma que mai". En la mateixa línia es va manifestar Xavier Quer, alcalde
de Crespià i president de l'Ammat (Associació de Municipis contra la MAT), qui va subratllar que, a diferència de
França, a Catalunya no hi ha cap partit polític que s'hagi manifestat contrari a la línia. Quer va reiterar que cal que
es justifiqui la necessitat de la línia i va advertir que "comença a ser hora que la gent es conscienciï del que els ve a
sobre". Va recalcar l'agressió que el projecte suposa per al territori, i la necessitat de mobilitzarse per minimitar-ne
els danys.
L'alcalde de la Jonquera, per on ara sembla que no està decidit que passi la interconnexió, també va ser present a la
sala de la subdelegació on Monti va presentar el seu informe i va fer pública la declaració conjunta dels governs
espanyol i francès després de la cimera del dia 10. En aquest últim document s'informa, com ja s'ha fet públic en
els últims dies, que Espanya i França preveuen crear una empresa conjunta que associï les elèctriques dels dos
països i un grup de treball intergovernamental per avançar en el projecte.
Així ho proposava Monti al seu informe. El mediador, acompanyat d'una intèrpret que traduïa les seves
declaracions del francès al català i envoltat també per representants del Cilma i del sector empresarial gironí, va
assegurar als periodistes presents a la Subdelegació que cada dia llegeix la premsa gironina i catalana.


